附件一
深圳港船舶泊岸转油登记申请表
Shenzhen Port Grant Incentive for Vessels Using Low sulfur Fuel upon Berthing

Application Form for Registration

申请人资料 Particulars of Applicant 

	船东/船舶营运商名称

Name of Shipowner /Vessel Operator
	

	联系人姓名 Contact Person

	电话Telephone：


	手机Mobil phone：


	传真Fax：



	电邮Email：


	通信地址Address：




船舶代理人名称Name of Shipping Agent 
	联系人姓名Contact Person：

	电话Telephone：


	手机Mobil phone：

	传真Fax：


	电邮Email：

	通信地址Address：



参与船舶资料 Particulars of Vessel
	船名Name of Vessel：

	呼号Call Sign：


	船籍Nationality of Vessel：

	船舶类型Type of Vessel：


	国际海事组织编号IMO Number：


	载重吨DWT

	总吨GT

	净吨NT



说明  Remarks：
1. 在受理登记的五个工作日后，于市交通运输委官方网站公布登记船舶名单，成功登记的船舶同时转市人居委和深圳海事局备案。

The names of the successfully registered vessels will be put on the “List of Registered Vessels”after five working days after the application. The list will then be sent to the Human Settlements and Environment Commission of Shenzhen Municipality and Shenzhen Maritime Safety Administration for record.

2. 只有成功登记在公布名单上的船舶，其船东、船舶营运商或船舶代理人才有资格申请低硫油补贴资金。

Only the ship owners, ship operators or shipping agents of the vessels on the List will be eligible for the application of low sulfur fuel grant.
3. 低硫油补贴资金实行“自愿申报、社会公示、监督核查、绩效评价”的管理模式。

The low sulfur fuel grant is managed according to the principles of “Voluntary Application, Public Notification, Supervision & Verification, Performance Evaluation”.

4. 申请低硫油补贴资金的船舶，需按照《鼓励深圳港船舶靠岸转油实施细则》规定的申请程序进行申请。
Vessels applying for the low sulfur fuel grant shall conduct the application in accordance to the “Fuel Switchover Grant Incentive Specification of Shenzhen Port”.
